
 
 
 

 
 

 

 

O B E C     Ž I T A V A N Y 

 
 

Z á p i s n i c a   č.  24/2018 

z dvadsiateho štvrtého zasadania Obecného zastupiteľstva  

v Žitavanoch konaného dňa 26. februára 2018 

 v budove Obecného úradu, Športová ul. 

v Žitavanoch 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
v Žitavanoch dňa 26. 02. 2018 

 

 



Zápisnica  
z 24. zasadnutia Obecného zastupiteľstva  Obce Žitavany,  

konaného dňa 26. 02. 2018 o 17:00 hod. 
___________________________________________________________________________ 

 

 

 

 

Prítomní:  Starostka obce: Mgr. Edita Grzybová 

  Poslanci: Pavol Čepček, Mária Gálová, Pavel Chren, Ing. Milan 

Barabáš, Roman Ondriaš, Miroslav Chren, Bc. Ján Barát, Mgr. Mária 

Molnárová, Karol Kováč  

 

Ďalší prítomní: IC lic., Mgr., Ing. Jaroslav Dubec, hlavný kontrolór obce 

Mgr. Lenka Štullerová, zam. obce 

 

     

PROGRAM 

 

1. Otvorenie 

2. Určenie návrhovej komisie: predseda: Pavol Čepček 

     členovia: Pavel Chren, Karol Kováč 

Určenie overovateľov zápisnice: Miroslav Chren, Mgr. Mária Molnárová 

Určenie zapisovateľky:  Mgr. Lenka Štullerová 

3. Schválenie programu rokovania 

4. Návrh na schválenie predloženia žiadosti o nenávratný finančný príspevok – multifunkčné 

ihrisko          materiál č.154/2018 

5. Interpelácie poslancov 

6. Informácia starostu obce        

7. Ukončenie obecného zastupiteľstva 

 

 

K bodu 1. Otvorenie zasadnutia 

 

Rokovanie OZ otvorila Mgr. Edita Grzybová, starostka obce. Privítala všetkých prítomných. 

Konštatovala, že je prítomných všetkých  9  poslancov.  

 

K bodu 2. Určenie návrhovej komisie, overovateľov zápisnice, zapisovateľky  

 

Určenie návrhovej komisie:  predseda: Pavol Čepček 

     členovia: Pavel Chren, Karol Kováč 

Určenie overovateľov zápisnice: Miroslav Chren, Mgr. Mária Molnárová 

Určenie zapisovateľky:  Mgr. Lenka Štullerová 

 

 

 



K bodu 3. Schválenie programu rokovania 

 

Mgr. Edita Grzybová predložila program rokovania.  

 

NAVRHNUTÝ  PROGRAM ROKOVANIA: 

 

3. Schválenie programu rokovania 

4. Návrh na schválenie predloženia žiadosti o nenávratný finančný príspevok – multifunkčné 

ihrisko          materiál č.154/2018 

5. Interpelácie poslancov 

6. Informácia starostu obce        

7. Ukončenie obecného zastupiteľstva 

 

Uznesenie č. 179/2018 

 

Obecné zastupiteľstvo Obce Žitavany podľa § 11 ods. 4 zákona č. 369/1990 Zb. 

o obecnom zriadení v z. n. p.  

 

s c h v a ľ u j e 

 

program rokovania 24. zasadnutia Obecného zastupiteľstva Obce Žitavany. 

 

Hlasovanie: 

Za: 
9 

Ing. Milan Barabáš, Bc. Ján Barát, Pavol Čepček, Mária Gálová,  

Miroslav Chren, Pavel Chren, Karol Kováč, Mgr. Mária 

Molnárová, Roman Ondriaš 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 0  

 

 

K bodu 4. Návrh na schválenie predloženia žiadosti o nenávratný finančný príspevok – 

multifunkčné ihrisko  

 

Mgr. Edita Grzybová predložila návrh. Poznamenala, že toto je iba projekt, ktorý musí byť   

do pondelka (05. 03. 2018) na Úrade vlády. Bc. Ján Barát konštatoval, že je za väčšie 

multifunkčné ihrisko. Poznamenal, že na väčšom ihrisku sa lepšie trénuje. Bolo by využiteľné 

aj pre futbalistov na trénovanie. Ďalej konštatoval, že multifunkčné ihrisko sa bude viac 

využívať cez zimu, pretože cez leto je podklad ihriska veľmi horúci. Je toho názoru, že pri 

ihrisku Športového klubu by bolo multifunkčné ihrisko viac strážené. Ing. Dubec podotkol, že 

predseda Športového klubu navrhol lokalitu pri ZŠ. Mgr. Edita Grzybová poznamenala, že 

komisia schválila menšiu variantu multifunkčného ihriska, je to rozmer ako dvojnásobok 

telocvične ZŠ. Ďalej poznamenala, že s p. Moravčíkom bola osobne na oboch terénoch – pri 

štadióne ŠK, aj pri ZŠ. Pri ZŠ máme elektrinu – osvetlenie, aj kamerový systém. 

 

Uznesenie č. 180/2018 

 

Obecné zastupiteľstvo Obce Žitavany podľa § 11 ods. 4 zákona č. 369/1990 Zb. 

o obecnom zriadení v z. n. p.  

 



p r e r o k o v a l o 

návrh na schválenie predloženia žiadosti o poskytnutie dotácie na multifunkčné ihrisko, 

 

s c h v a ľ u j e 

predloženie žiadosti o poskytnutie dotácie v programe „Podpora rozvoja športu na rok 2018“, 

podprogram č. 1 – výstavba multifunkčných ihrísk s umelým trávnikom a mantinelmi. 

Rozmer ihriska 33 x 18 m, celkový rozpočet projektu je 59.986,43 €, výška celkového 

spolufinancovania projektu obcou Žitavany je 19.986,43 €. 

 

Hlasovanie: 

Za: 
9 

Ing. Milan Barabáš, Bc. Ján Barát, Pavol Čepček, Mária Gálová,  

Miroslav Chren, Pavel Chren, Karol Kováč, Mgr. Mária 

Molnárová, Roman Ondriaš 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 0  

 

 

 

K bodu 5. Interpelácie poslancov 

 

Miroslav Chren – chcel sa informovať, kedy plánuje obec riešiť jarky na Opatoveckej ulici. 

Mgr. Edita Grzybová poznamenala, že jarky na Opatoveckej ulici budeme riešiť, keď sa budú 

robiť nové chodníky. Bude oslovený aj p. Prochovník, aby vyčistil všetky existujúce rigoly 

v obci v rámci protipovodňových opatrení. Miroslav Chren sa chcel ďalej informovať,           

do kedy bude prebiehať finančná zbierka. Mgr. Edita Grzybová poznamenala, že bude 

kontaktovať p. farára, aby sa v kostole na najbližšej omši v nedeľu vyhlásilo ukončenie 

finančnej zbierky. Bude sa to hlásiť aj v obecnom rozhlase. 

Pavol Čepček – dal návrh, aby sa v krátkom čase zvolala kultúrna komisia. 

Bc. Ján Barát – poznamenal, aby sa vyčistila veľká cesta na Hlbokej ulici, pretože sú tam 

pohádzané fľaše.  

Ing. Jaroslav Dubec – chcel sa informovať, či suma spolufinancovania obce na multifunkčné 

ihrisko je stanovená s DPH, alebo bez DPH. Mgr. Edita Grzybová podotkla, že všetky sumy 

sú uvedené s DPH. 

 

 

K bodu 6. Informácia starostu obce 

 

- zástupca starostu od 1. 3. 2018  

- menovanie Obecnej rady 

- chodník Hlboká, stretnutie s občanmi 

- schôdza Mikroregión Tríbečsko 

- stretnutie PZ v Zlatých Moravciach ohľadom bezpečnosti 

- výsledok verejného obstarávania „Územný plán obce“, Neutra – Ing. Mizia 

- komisie 

- výsledok kontroly hlavného kontrolóra obce 

- termín zasadnutia OZ , prázdniny – schvaľovanie rozpočtu 15. 03. 2018 

- Agrok, návrh zámeny pozemkov 



- domy na výstrkove, búracie povolenie 

 

 

K bodu 7. Ukončenie obecného zastupiteľstva 

 

Mgr. Edita Grzybová poďakovala všetkým za účasť a ukončila zasadnutie OZ. 

Zasadnutie Obecného zastupiteľstva bolo ukončené  o 18:10 hod.. 

 

 

 

Zapísala: 

Mgr. Lenka Štullerová  ....................................... 

 

 

 

        ....................................................     

                 Mgr. Edita Grzybová 

                                                                                                       starostka obce 

Overovatelia:  

Miroslav Chren    ........................................ 

Mgr. Mária Molnárová   ........................................ 

 

 


